
Vážený pane řediteli,  

ráda bych touto cestou poděkovala lékařům interního oddělení Vaší nemocnice.  

Má dcera byla 27. 08. 2015 vyšetřena na akutním příjmu primářem chirurgie MUDr. 

Černohorským.  Jeho přístup k mé vyděšené dceři v tu chvíli byl skvělý.  

Následně byla hospitalizována na int. JIP. Po zlepšení zdravotního stavu byla přeložena na lůžkovou 

část interního oddělení.  

MUDr. Beneš, MUDr. Doubravová a samozřejmě primář MUDr. Čech  jsou velcí profesionálové a 

odborníci s velmi lidským přístupem k pacientům a jejich rodinným příslušníkům.  

Za to jim velice děkuji a přeji všem mnoho úspěchů.  

   

Martina 


